
 

 

1/5/2022 

   #3מס' הסברה  ועדתסיכום לישיבת  

 

 מזכ"לית המועצה במשרד פרונטלית  08/5/2022הישיבה התקיימה בתאריך  

 21:30זמן סיום:  19:15זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 סלעית בהלקר, גיא מרום, עומרי עובדיה, נר'יה גבאי וים גוברין : דת הסברהחברי הוע

 יעל שרייבר  – רמ"ד הסברההנהלת האגודה: 

 ללא, נשלחה אליו הקלטה של הפגישה ועדת ביקורת: 

 

 סדר יום:

 הצבעה בדבר ביצוע ועדת הסברה ללא נוכחות חבר ועדת ביקורת  .1

 הצעות החלטה:  .2

 חבר המועצה גיא מרום   –ניוזלטר   –הצעת החלטה  ◌

 חבר מועצה נריה גבאי  –הצעת החלטה לקידום תאריכים עבריים  ◌

 יו"ר ועדת הסברה סלעית בהלקר  –הצעת החלטה "יש דיבור"  ◌

 עדכונים  .3

 חציון  .4

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 סיכום
 

 העלאה לסדר היום  –ביצוע ועדה ללא חבר ועדת ביקורת  .1

 
העלאה לסדר היום  הנושא: 

בדבר ביצוע ועדה ללא  הצבעה

 חבר ועדת ביקורת 

ועדת הסברה מאשרת להעלות לסדר    נוסח ההצעה:

קיום ועדת הסברה ללא  היום בצבעה בדבר ביצוע 

 נוכחות חבר ועדת ביקורת  

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

נכח חבר ועדת ביקורת   אושרה דין ההצבעה: 

 ☐בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 הערה:   ●

 

 
 ביקורת הצבעה בדבר קיום ועדה ללא נוכחות חבר ועדת  .2

 
קיום ועדה ללא חבר הנושא: 

 ועדת ביקורת 

ועדת הסברה מאשרת קיום ועדת    נוסח ההצעה:

 הסברה ללא חבר ועדת ביקורת 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

נכח חבר ועדת ביקורת   אושרה דין ההצבעה: 

 ☐בהצבעה:  

 ☐נושא חסוי: 

 הערה:   ●

 
            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 "יש דיבור" –מדור הסברה  –נהלי עבודה  : הצעת החלטה

 רקע:
 

מדור הסברה הינו מקור התקשורת העיקרי ואולי היחידי בין האגודה לבין הציבור הסטודנטיאלי. לפני כחצי שנה 

 הושק הממשק "יש דיבור" המהווה פלטפורמה לדיווחים ישירים ומידיים דרך הווצאפ.

 

 :דגשים
כלומר פחות פרסומים של מבצעים/הטבות וכו', אלא עדכונים    -להיות חדשותי   הואשל הממשק  המטרה   •

 שוטפים. 

הודעות מקסימום בשבוע, ולרוב לא יותר מהודעה אחת ביום, כדי לא ליצור   3האידאל הוא פרסום של עד  •
 תחושת חפירה בקרב הסטודנטים. 

  ת הצורך ולהחלטת מדור הסברה,במידהפרסום יהיה עם מלל מינימאלי כדי לא להעמיס על הקוראים,   •
 גרפיקה.  יצורף

 שמתפעלת אותו. יה  הפניות לפרסום נעשות בטופס הבקשות המקוון שמגיע לרכזת ניו מדיה, ולא ישירות אל •

יפורסם גם שם, הפרסומים נעשים בהתאם לשיקולים של מדור    אינסטגרםלא כל מה שיפורסם בפייסבוק/ •
 . הסברה ומתוך התחשבות במטרת הפלטפורמה

 אם יש פרסומים דחופים מעכשיו לעכשיו הם ניתנים לפרסום. •

 

 הצעה:
 הגדרת הפרסומים המפורסמים ב"יש דיבור":   -

o  אקדמיה 

o  זכויות הסטודנטים 

o  תקנון 

o תו ירוק, אסמכתא ועוד(  -חובות ונהלים )כמו קורונה. 

o  ביטחון 

o  מחאות 

o  .אירועי שיא: אירועי פתיחת שנה, יום הסטודנט ומסיבת פורים 

o  .נושאים ופרסומים לשיקולם של מדור הסברה 

הפרסומים - קורונה :  עיקר  )כמו  ונהלים  חובות  הסטודנט,  זכויות  ועוד(,   -אקדמיים,  אסמכתא  ירוק,  תו 
 אירועים של האגודה וכדומה.

 

אקדמיה  סייג:   המילה  הורדת 

חירום  המילה  והוספת 

 וביטחון. 

ההצבעה:  ו הסברה  ונוסח  המילה    תמאשרעדת  והוספת  הורדת  אקדמיה 

   המילים חירום וביטחון

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. דקולות בע

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

הצטרפות והובלת  הנושא: 

 מחאת יוקר המחייה 

הועד המנהל מעביר את "מאבק יוקר המחיה" לסדר היום    נוסח ההצעה:

 של ועדת מעורבות 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

 הערה:   ●



 

 

 

 הפצת דו"ח חודשי בדבר פעילויות האגודה הצעת החלטה:

 

 מטרת ההצעה:

הפצת   תוך  מיסוד  האגודה  לפעילויות  גישה  הסטודנטיאלית  לקהילה  יאפשר  אשר  הניוזלטר,  דרך  חודשי  דו"ח 

 העלאת רמת המודעות והשקיפות אליה.

 

  רקע:

נכון לנקודת זמן זו, תדמית האגודה נמצאת בשפל, שבו היא נראית מבחוץ לעיתים פחות רלוונטית כגוף אשר  

  –בות ואקדמיה ויותר מבחינת אירועים ו"הפעלות"; מעבר לכך אמור לדאוג לסטודנטים מבחינות רווחה, מעור

עולה ביקורת מתגברת על חוסר שקיפות מצד האגודה. חלקה של הביקורת מוצדק, וחלקה נובע מחוסר ידיעה על  

 פעולות שחלקן אינו נוגע ישירות לסטודנט אלא פועלות בצורה עקיפה.  

בחודש   םקבוצת המילואימניקי –גודתיות חדשות )למשל א-כתוצאה מאותה הביקורת אנו עדים ליוזמות חוץ

 או חסרונן.   –על אף שבסוף נעשה חיבור בין האגודה לבינם( ולביקורת נוקבת על פעילותיה  –האחרון 

 

כי ניתן למקד את  אציין כי מדור הסברה עוסק היום בהעלאת השקיפות מול הקהל הסטודנטיאלי, אך אני חושב 

ת האגודה  ות האגודה בצורה פשוטה ורלוונטית עבור סטודנטים שלא מעורים בעשייהתוכן ולהנגיש את פעיל 

והמועצה, ולעודד אותם להיות שותפים לעשייה אשר הם המטרה שלה מחד, להעביר ביקורת, להציע את דעתם,  

 ליזום ולשתף פעולה מאידך.  

ניות ופרסום אירועי אגודה  מעבר לכך, ההצעה תאפשר לצקת תוכן לניוזלטר הקיים, מעבר לפרסומות חיצו 

 ואוניברסיטה. 

 

 תוכן ההצעה:

  ניוזלטר במייל לכלל הקהל הסטודנטיאלי, אשר יכיל בתוכו את פעילויות המדורים וועדי ה   דרךהפצת דו"ח   •

 .  , וכן פעילויות ואירועים אשר מתוכננים לזמן הקרובהשונים  המועצה

יתוקצרו לרמת   • והוועדות  ויתאפשר למתעניינים לגשת לסיכומי הישיבות  הכותרתהפעילויות של המדורים   ,

 הרלוונטיות דרכן. מעבר לכך, יפורסמו הפעילויות והתהליכים אשר אושרו ו/או מתוכננים בחודש הקרוב. 

פניות   • תיבת  דרך  הפעילויות  בדבר  שאלות  ולשאול  דעתו  את  להביע  הקהל  יוזמן  הדו"ח  אותו  במסגרת 

ם בדו"ח ולמדורים ו/או וועדים השונים, כאשר התגובות יועברו ישירות  וירטואלית בחלוקה לנושאים השוני

 ( יפורסמו בניוזלטר הבא עם התשובות אליהן. פניות נפוצות ו/או חשובות"היילייטס" )-לפונה וה

הוועדות   • ליו"רי  וכן  ליו"ר/סיו"ר  באגודה,  המדורים  לרמ"די  הדו"ח  על  האחראי  יפנה  הדו"ח,  הפקת  לשם 

אשר יעבור עיבוד והתאמה    –מזכ"ל/יו"ר ועד מנהל לשם איסוף המידע לשם הפקת הדו"ח  השונות במועצה/ל

 לפני ההפצה. 

, יעילותו תיבחן מול היענות המדורים וכן  ייצא כפיילוט ע"מ לבחון היענות מצד הקהל ומצד האגודה  הדו"ח  •

 דשי/דו חודשי. מעבר לכך, יש לבחון האם כמות המידע תהיה רלוונטית כמופע חו מול תגובות אליו.

הצלחת הפיילוט תימדד ברמת ההיענות כלפיו מצד הקהל הסטודנטיאלי מבחינת התגובות ובהחלטת וועדת   •

 הסברה לאחריו.



 

 

כי   • ויוחלט  מכן, במידה  לאחר  לאוויר;  והעלאתו  החדש  האתר  הקמת  עד  ימשיך  הוא  צלח,  יבחן  ת  הפיילוט 

 פצה. אופציה להטמיע אותו דרך האתר במקביל/במקום להמשיך בה

לאחר שיח עם נציגים ממדור הסברה, הוצע כי האחריות על הדו"ח תהיה במסגרת תפקיד רכז תוכן )מתוך   •

ארגון במדור, אשמח  -חיבור ל"יש דיבור"( בשיתוף פעולה עם פניות הציבור; עם זאת, מתוך הבנה כי ייתכן רה

 מתחילתו ועד סופו. לדעתו של המדור והחלטה על בע"ת שיהיה אחראי על הדו"ח 

 

תימדד סייג:   הפיילוט  הצלחת 

מצד  כלפיו  ההיענות  ברמת 

מבחינת   הסטודנטיאלי  הקהל 

למייל   סטודנטים  של  כניסה 

המצורפים  לקישורים  עצמו, 

סטודנטים  ותגובות  אליו 

למייל, ובהתאם ליכולות מדור  

וועדת הסברה   ובהחלטת 

 הסברה לאחריו.

ההצבעה ברמת  ונוסח  תימדד  הפיילוט  שהצלחת  מאשרת  הסברה  ועדת   :

סטודנטים   של  כניסה  מבחינת  הסטודנטיאלי  הקהל  מצד  כלפיו  ההיענות 

עצ למייל,  למייל  סטודנטים  ותגובות  אליו  המצורפים  לקישורים  מו, 

 ובהתאם ליכולות מדור הסברה ובהחלטת וועדת הסברה לאחריו. 

 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. דקולות בע

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

הפצת דו"ח חודשי  הנושא: 

 האגודה בדבר פעילויות 

ועדת הסברה מאשרת את הצעת החלטה הפצת דו"ח חודשי    :נוסח ההצעה

 בדבר פעילויות האגודה 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

 הערה:   ●

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 תאריך עברי  הצעת החלטה:

 
 רקע:

דור הסברה הינו מקור התקשורת העיקרי ואולי היחיד בין האגודה לבין הסטודנטים. המדור אמון על פרסום  מ
ויצירת תוכן רב באתר האינטרנט וברשתות החברתיות )לרבות ממשק "יש דיבור"(. בין היתר גם הפקת סרטונים 

יך בלוח השנה. עד כה בלי תשומת לב,  וחידוש העיתון צ'ופצ'יק. כאשר לכל אלה מלווה בדרך כלל גם ציון של תאר
לא נעשה שימוש בתאריך העברי כלל בכל האתר ובפרסומים של מדור הסברה. חשיבות השימוש בשפה העברית 
ציבור  בתודעת  יוטמע  שהדבר  בכך  לסייע  בכדי  וזאת  הכרחית  היא  הישראלית  לתרבות  וביחס  ישראל  במדינת 

גם היא יונקת את שורשיה מהתרבות הישראלית. בתקופה ר  שאהסטודנטים. זאת כחלק מהשימוש בשפה העברית  
זו שבה אנו נקראים לעמוד על אופיינו ולצאת להגנת עמים ואומות אחרות רק מחדד את הצורך לשמר את התכונות 

 שרכשנו במהלך השנים ולא לשכוח אותם. מהלך זה יסייע בכך.
 

העברית במוסדות להשכלה גבוה ובמוסדות רשמיים    ניתן להוסיף שאנו חיים במדינה בה קיים חוק שימוש בשפה
ישנה  וכן בתוך מדינה.  גבוהה  ולצד מוסד להשכלה  בתוך  קיימת  והיותה  של האגודה  של המדינה, מתוך הזהות 

 חשיבות בשימוש והזדהות עם ערכי המדינה.
 
 

 דגשים:
 . עד כהאריך השימוש בתאריך עברי לא יחליף את הנעשה עד כה אלא יהיה לצד השימוש שנעשה בת •
לא בכדי לפגוע או להדיר קבוצות אלא להיפך ולכן השימוש בו יעשה לצד השימוש    תאריך העבריהשימוש ב •

 . קייםבתאריך ה
שמתבצעים באתר של האגודה   הרשמיים על האירועים והפרסומים כללייעשה באופן   תאריך העבריהשימוש ב •

כל זאת למעט אירועים למגזר ספציפי שתאריך    כל שלוחותיו.  לעאו בפרסומים היוצאים מטעם מדור הסברה  
 זה אינו רלוונטי אליו. 

 
 הצעה:

למעט אירועים למגזר ספציפי שתאריך זה   –דורשים תאריך  הוספת תאריך עברי לתאריך הקיים לכל המקומות ה
עיתון  יתבצע  תאריך  הציון    ו.אינו רלוונטי אלי  באתר האגודה ובפרסומים היוצאים מטעם מדור הסברה לרבות 

 (."דיבור "והתוכן ברשתות החברתיות )כולל יש   צ'ופצ'יק
 
 

 מקור תקציבי:
 לא נדרש. 

 
 

בסעיף    2הורדת תת סעיף  סייג:  
ב  -הדגשים   תאריך  השימוש 

לא בכדי לפגוע או להדיר    העברי
ולכן   להיפך  אלא  קבוצות 
השימוש בו יעשה לצד השימוש 

 . קייםבתאריך ה

  -בסעיף הדגשים    2: ועדת הסברה מאשרת הורדת תת סעיף  וסח ההצבעהנ
לא בכדי לפגוע או להדיר קבוצות אלא להיפך ולכן    תאריך העבריהשימוש ב

 .קייםהשימוש בו יעשה לצד השימוש בתאריך ה
 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. דקולות בע

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

מקור  :  סייג סעיף  תחת 
הוספת   על  העבודה  תקציבי: 
יכנס   ההחלטה  הצעת  תוכן 
משרד  עובדות,  אחריות  תחת 

 גרפיקה ורכזת ניו מדיה 

מקור תקציבי: העבודה על  ועדת הסברה מאשרת תחת סעיף    :נוסח ההצעה
הוספת תוכן הצעת ההחלטה יכנס תחת אחריות משרד גרפיקה ורכזת ניו  

 מדיה 

 0נמנע: 0קולות נגד:  : פה אחד. קולות בעד

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   אושרה דין ההצבעה: 

   החלטה תאריך עבריועדת הסברה מאשרת את הצעת נוסח ההצבעה:  הנושא: תאריך עברי 



 

 

( ים גוברין, עומרי עובדיה,  4קולות נגד: ) ( נר'יה גבאי 1קולות בעד: )

 גיא מרום וסלעית בהלקר 

 0נמנע: 

 ☐נושא חסוי:  ☐נכח חבר ועדת ביקורת בהצבעה:   לא אושרה דיון ההצבעה: 

 הערה:   ●

 
 
 
 

 : רמ"ד הסברה יעל שרייבר –העדכונים 

 החדשה שנכנסה לתפקיד   הכרות עם הרמ"ד -

 תהליך של אפיון של המדור  -

 תיאום ציפיות  -

  

 

 מעבר על חציון 

 יעל שרייבר  –החציון בוצע בנוכחות רמ"ד הסברה החדשה  .1

הנכנסת לא הייתה בתפקיד רמ"ד ולא קיבלה חפיפה על    החציון שהוצג בוצע על תקופה שהרמ"ד .2

 החציון. 

 . המדדים, הדרך לבדוק אותם, ההערות ואחוזי הצלחהנתנו דגשים על  .3

 הועדה עברה על כלל החציון והופקו לקחים שנרשמו על ידי רמ"ד ההסברה הנכנסת.  .4

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 
 

 
 
 

 


